
   
 

 
 

ANMELDEFORMULAR / REGISTRATION FORM 

EISKUNSTLAUFWORKSHOP / FIGURE SKATING WORKSHOP ADULT SKATING 

2024 

 

Vor- und Nachname | First 

and second name 

 

Geburtsdatum | 

Date of Birth 

 

E-Mail Adresse | 

E-Mail Address 

 

Telefonnummer (mobil) | 

Telephone number (mobile) 

 

Adresse | 

Address 

 

Disziplin | 

Discipline 

Bitte mit X markieren | Please mark with X 

     Single Skating           Pair Skating          Ice Dance 

Startgruppe | 

Starting group 

Bitte mit X markieren | Please mark with X 

      Beginner          Bronze          Silver          Gold           Master 

Andere | Other: 

 

 

Haftungsausschluss: 
Skate Austria Events übernimmt keine Verantwortung für etwaige Verletzungen. Wir weisen ausdrücklich darauf hin, dass 
Skate Austria Events sich vorbehält, die Veranstaltung ganz oder teilweise abzusagen, wenn beispielsweise das Gebot 
der Wirtschaftlichkeit nicht eingehalten werden kann, oder das Weltgeschehen eine Durchführung der Veranstaltung 
nicht möglich macht. In diesem Fall wird kein Schadensersatz für entstehende Kosten (z.B. Rücktritt von gebuchten 
Reservierungen im Reiseverkehr) der Teilnehmer*innen geleistet! Die Buchungen sind erst nach vollständiger Einzahlung 
der Workshopgebühr nach Rechnungserhalt fixiert. 
 
Disclaimer: 
Skate Austria Events assumes no responsibility for any injuries. We expressly point out that Skate Austria Events reserves 
the right to cancel the event in whole or in part if, for example, the requirement of economic eƯiciency cannot be met or 
the current world situation makes it impossible to hold the event. In this case, no compensation will be paid for costs 
incurred by the participants (e.g. cancellation of booked travel reservations)! Bookings are only confirmed after the 
workshop fees have been fully paid after receipt of invoices. 

 
 

 
 

Ort, Datum | Place, Date Unterschrift | Signature 


